
Design Trust Futures Studio 2018 Public Lecture 

Future of Urban Parks: Principles, Prototypes and Policy 

「未．共研社」公開講座 

城市公園的未來 : 原則，原型與政策 

 

DESIGN TRUST FUTURES STUDIO is pleased to present the "Future of Urban Parks", a 

public lecture featuring internationally renowned architect Richard Hassell, co-

founder of WOHA, in dialogue with Hong Kong-based architects and sustainability 

experts. During the lecture, Hassell will explore the relationship between 

architecture, urbanism and micro-parks, and how we can improve the quality of life 

within high density environments. 

 

Design Trust Futures Studio 2018 Public Lecture 

Future of Urban Parks: Principles, Prototypes and Policy 

Date: Monday, 19 March 2018 

Time: 6-8pm  

Venue: Dockyard, Kerry Hotel, 38 Hung Luen Road, Hung Hom Bay, Kowloon, Hong 

Kong 

Speaker: Richard Hassell (Co-founder, WOHA) 

Moderator: Marisa Yiu (Co-founder and Executive Director, Design Trust), 

Panelists: Christopher Law (Founding Director, Oval Partnership); Andrew Tsui (Co-

founder of Rooftop Republic Urban Farming); Ada Wong (Convenor of The Good Lab 

& Make A Difference, Hon Chief Executive of Hong Kong Institute of Contemporary 

Culture and Supervisor of HKICC Lee Shau Kee School of Creativity) 

 

Come join us and learn more about sustainable design. There will also be light 

refreshments and drinks hosted by Kerry Hotel Hong Kong. 

 

信言設計大使「未．共研社」（DTFS 2018）將會舉辦公開講座 「城市公園的未

來: 原則，原型與政策」，由國際知名建築師及WOHA聯合創辦人 Richard 

Hassell主講，並與香港建築師和可持續發展專家進行對話。在講座期間，

Hassell將探討建築，城市化和微型公園之間的關係，以及如何提升高密度環境

的生活質量。 

 

「未．共研社」公開講座 

城市公園的未來 : 原則，原型與政策 

日期 : 2018年 3月 19日 (星期一) 

時間 : 下午 6-8時 



場地 : 香港嘉里酒店百味村 (紅磡紅鸞道 38號) 

講者 : Richard Hassell (國際知名建築師及WOHA聯合創辦人) 

主持人 : 姚嘉珊 (信言設計大使聯合創辦人/執行總監) 

討論嘉賓 : 羅健中 (歐華爾顧問有限公司創始董事) ; 徐伽 (雲耕一族聯合創辦

人); 黃英琦 (好單位召集人、MaD創不同召集人、香港當代文化中心榮譽總

監、香港兆基創意書院校監) 

 

歡迎各位齊來認識更多關於可持續發展設計，並享用由香港嘉里酒店提供的輕

食與飲品。 

 

Enquiries 聯絡: studio@designtrust.hk/ +852 2739 6889 

Register Now 

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSdcA1bwkQUCABvOOiRmq_pTVko_MyBXwsZXWooH-zmEg-f17Q/viewform

